
PROTOKOLL nr 4

vid sammanträde den 7.1 1970 
i Djurgårdens Idrottsförenings 
Överstyrelse på Stadion.

Närvarande: Bengt Jäderholm, 
Bo Hedvall, 
Hilding Lövdahl, 
Ernst Nilsson, 
Rolf Theblin, 
Roland Erixon, 
Karl Liliequist.

Förhindrade: Carl-Hjalmar Bodman,
Gunnar Dahlfors.

§ 55.Hälsning:

Bengt Jäderholm öppnade sammanträdet med en hälsning från ord
föranden Carl-Hjalmar Bodman, som på grund av olycksfall tvingats 
till passivitet med ena benet i gips med en beräknad läkningsperiod 
av 8 veckor.

§ 56.Ishockeyträff:

Meddelades att Bodman och Jäderholm snarast skall ha en enskild 
diskussion med Arne Grunander, innan man på en bredare styrelse
front tog itu med alla ishockeyfrågor.

§ 57.
Granskning:

Meddelade Bo Hedvall, att skattemyndigheternas granskning av 
föreningens affärer påbörjats.

§ 58.Medlemskort och krav:

Beslöts att krav på 1970 års medlemsavgifter skall om möjligt 
koordineras med utsändningen av ”Djurgårdaren” i händelse denna 
kunde beräknas utkomma i slutet av innevarande månad.

I samband härmed föreslog sekreteraren, att medlemskorten skulle 
vara tryckta i så god tid, att de kunde gå ut redan i december 
till sådana medlemmar, som gärna ville ha dem till julklappar eller 
motsvarande. Att beslut på årsmötet om medlemsavgiftens storlek 
måste avvaktas före kortens tryckande var onödigt om utrymme läm
nades på korten för ifyllande samtidigt med namnuppgiften om års
avgiftens storlek. Skattmästaren ansåg det föreslagna tillväga
gångssättet onödigt.

Medlemsregistrets otillförlitlighet diskuterades återigen. Beslöts 
att utöver Lars E. Pettersson (slalom) skall även ARE-Bolagen ges 
tillfälle komma med förslag i ärendet.

§ 59.Protokollsjustering:

Härefter justerades protokoll nr 3 i föreliggande skick.

§ 60.Ishockeykonferens:

Redogjorde Ernst Nilsson och sekreteraren för den konferens, som 
ÖS-delegaterna kallat ishockeystyrelsen till. Därvid hade sektions
styrelsen låtit sig representeras av Pelle Bergström, Arne Palm och 
Ulf Eriksson (icke medlem). Man hade diskuterat namn för en förstärk
ning av styrelsen och förslag även på nya tränarekrafter. I och med 
att de ”ordinarie” sektionsstyrelseledamöterna ej var representerade 
kunde några beslut ej bli aktuella.



-2- (forts. ÖS-protokoll nr 4 i DIF den 7.1.70)

Ungdomsarbetet:

Redogjorde Jäderholm för en Överläggning med Bodman kring frågan 
hur ett brett ungdomsarbete skulle läggas upp inom föreningen. 
Riktlinjer skall dras upp efter fortsatta diskussioner med de 
största sektionerna.

§ 62 PM-kommitterades uppdrag:

Diskuterades PM-kommitténs insatser efter dess första samman
träde, vid vilket frågan om föreningens omställning till någon 
slags aktieform aktualiserats av Grunander/Wetterbrandt. Inom ÖS 
förelåg för dagen bara en mening: tiden ej lämplig för en så väsent
lig omdaning i och med att större värden av akutare slag stod på 
spel. Ernst Nilsson, sammankallande ordförande i PMK, rekommenderade 
en nedfrysning av kommittéarbetet. Efter protokollets utarbetande 
skall detta meddelas övriga kommittéledamöter.

Uppskjutet möte: § 63.

På grund av tidsbrist beslöts att senarelägga sektionsträffen 
den 19/1/70. Klubbmästaren Roland Erixon redogjorde för förberedel
serna och ansåg ett uppskjutande möjligt. Kostnaderna för träffen 
skall huvudkassan svara för. Beräknad kostnad: 25-30 kr. pr del
tagare. Bokad lokal: Sahlgrens/Torsgatan.

§ 64.Nasta sammanträde:

Beslöts hålla nästa ÖS-sammanträde den 19/1 kl. 18.30 på Stadion.

§ 65.Boxningsärende:

Boxningskassör Thore Starck redogjorde för situationen inom 
sektionsstyrelsen (3:38:69) och konstaterade att frågan om sekre
teraren Palm contra tränaren Bernhardt måste lösas för att få ar
bestro. För att hindra Palm från att lämna föreningen i sällskap 
med sina boxande söner bedömde Starck och Lövdahl det som tyvärr 
nödvändigt att låta tränaren göra sorti ur sektionsarbetet. Lös
ningen accepterades med ett beklagande av ÖS. Lövdahl underrättar 
respektive parter härom.

 § 66.Avslutning:

Härefter avsl_utades sammanträdet för att övergå i en enklare 
födelsedagsfest (50 år) för Thore Starck, i samband med vilken 
föreningens hästsko i försilvring, nr 5, överlämnades till jubi
laren i samband med att Bengt Jäderholm i ord lovprisade och 
tackade honom för hittills gjorda insatser för föreningen.


